
Shod Slovenske ljudske stranke pri Sv. Martinu pri 
Vurbergu se je vršil v nedeljo, 15. maja ob izredno lepi 
udeležbi domačinov in sosedov od Sv. Barbare in Vurber
ga. Shod je vodil predsednik krajevne organizacije SLS 
g. Dominik Ramuta. Narodni poslanec Ž e b o t je govoril 
o političnem in gospodarskem položaju s posebnim ozirom 
na najnovejše dogodke. Ljudstvo je navdušeno odobrilo 
delovanje naših poslancev, je izreklo neomajano zaupanje 
Jugoslovanskemu klubu, osobito njegovemu načelniku dr. 
Korošcu in se je izjavilo tudi, da soglaša s taktiko, ki jo je 
klub vodil zadnji pol leta. Posebno so ljudje zadovoljni, da 
se je odpravila prijava vina, da se je popolnoma odpravila 
carina na galico, da se je znižala, dohodnina skoro za eno 
tretjino, da se je desetek za mala in srednja kmetska po
sestva med starši in otroci za slučaj smrti popolnoma zbri
sal, pri prevzemanju ali nakupu pa znižal za eno tretjino 
oziroma za polovico. Da so naši poslanci rešili Sloveniji 
deželno premoženje, znači velikansko pridobitev za nas. 
Če ne bi naši poslanci v dveh kratkih mescih nič druga 
dosegli, kakor te stvari, že znači to za naše kraje ogromen 
uspeh v gospodarskem oziru. Ljudje so odkrito izražali 
svoje zadovoljstvo z našo stranko in njeni voditelji in pov
darjali, da je treba, da se to delo čimprej zopet uspešno 
nadaljuje. Za Žebotom je govoril še oblastni poslanec in 
tajnik Ovčar o delovanju in važnosti oblastne skupščine. — 
Po shodu, ki je potekel lepo mirno, smo se zbrali člani 
krajevne organizacije in zaupniki k posvetovanju o važnih 
zadevah. Poslanec Žebot nam je dal razna pojasnila. Oso
bito smo govorili o nujno potrebni regulaciji Drave, ki pri 
Sv. Martinu in Vurbergu trga najbolj rodovitno zemljo. Na
dalje smo povdarjali, da je treba resno misliti na zgradbo 
mostu pri Dupleku. V to svrho se je sestavil iz domačih 
mož vseh strank odbor, ki ima nalogo da vrši predpri
prave. — Ob 11. uri se je vršil sestanek še v Spodnjem 
Dupleku pri g. Rojku. 

Shod SLS se vrši v Pišecah v nedeljo 22. maja po ra
nem sv. opravilu v verandi g. Ivana Kostevc. Ker govorijo 
na shodu narodni poslanec Škoberne in oblastna poslanca 
Tratnik in Podvinski, vabimo na shod domačine in okoli
čane v obilnem številu. 

Laško. Kdor bi mislil, da se naše ljudstvo ne zanima za jav
no življenje, bi se motil V nedeljo, dne 15. maja se je vršil tu
kaj krasno obiskan shod SLS, na katerem sta govorila poslanec 
Deželak in dr. Godni*. 
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